

TABLE OF CONTENTS

目 录

Influence of Tire Profile Constraints on Finite Element Analysis

(轮胎断面的约束方式对有限元分析的影响)

L. X. ZHANG, D. Q. ZHU, Y. H. LI.....113

A 2-D Numerical Simulation Study on the Process of Air Mass Emission in Pipeline

(管道中滞留气团排放过程的二维数值模拟研究)

H. Y. FANG, L. ZHOU, G. R. LIU, M. QIAO, D. Y. LIU, Y. CAO, Y. ZHAO.....120

Research on Pipeline Leakage Detection Model Based on Finite Volume Method**Godunov Scheme**

(基于有限体积法 Godunov 格式的管道泄漏检测模型研究)

Y. ZHAO, L. ZHOU, L. W. GAO, Y. X. DAI, D. Y. LIU, Y. CAO, T. W. PAN.....129

A Three-Dimensional Simulation about Water Hammer Caused by Valve Closure**in Pressure Pipeline**

(有压管道内关阀水锤的三维模拟研究)

Y. CAO, L. ZHOU, T. C. LI, H. P. HU, D. Y. LIU, Y. ZHAO.....136

Numerical Simulation Analysis on the Drop of Fastening Force of Shape Memory Alloy**Pipe Connection**

(形状记忆合金管接头固紧力跌落数值仿真分析)

Z. T. KANG, B. ZHOU, C. Y. ZHOU, X. R. ZHAO, S. F. XUE.....145

Multi-Sensor Fault Detection and Isolation Algorithm Based on Federated Filter

(基于联邦滤波器的多传感器故障检测隔离算法)

W. L. C. XUE, F. Z. YUE, Q. J. DONG.....153

The Simulation of Evacuation Strategies for Elementary School Students' Group Based**on Static Field**

(基于静态场的小学生群体疏散策略仿真研究)

Y. BAI, Z. F. GENG, X. C. BAI, X. L. LI.....164

Modeling of Path Choice via Public Transit Based on the Random Theory

(基于随机理论的公交路径选择建模)

J. X. LIANG, J. D. QIU, J. J. PAN.....173